
SKRÄBEÅNS VATTENRÅD 

Protokoll 

STYRELSEMÖTE Skräbeåns vattenråd 

Tid: Måndag den 3/2 Kl. 18:00-20:00 
Plats: Digitalt https://teams.microsoft.com/l/meetup-
join/19%3ameeting_MmQ1OTViOGMtNTA2Yi00OTAyLTgxZTUtMGVkY2NkMWE5NDY3

%40thread.v2/0?context=%7b%22Tid%22%3a%22fb665cd7-b4b7-4578-8a42-
29ff69176bdf%22%2c%22Oid%22%3a%222a454b95-c1e8-47be-807e-
a237f1d634fa%22%7d 

Förslag till DAGORDNING 

1. Mötets öppnande:

Ordförande Henric öppnar mötet. 

2 Närvaro: 

Henric Djerf (Kristianstads kommun, ordförande), Anneli Worgard (Samverkan för 
Hanöbukten, kassör), Hans Jonsson (Olofströms kommun, vc ordf.), Thomas 

Abrahamsson (Ivösjökommittén) Agne Andersson (Immelnsjöns fvo), Henry 
Nilsson. (Osby kommun), Ola Petersson (Sylvamo, ers), Jan Nordstrand, Ulrika 
Hedlund (Kristianstads kommun, arbetsgruppen), Karoline Mattsson (Olofströms 

kommun, arbetsgruppen), Emil Grönkvist (Osby kommun, adjungerad 
sekreterare), Jonathan Wolmer (Adjungerad, Länsstyrelsen Blekinge), och Marie 

Eriksson (Adjungerad, Länsstyrelsen Skåne) 

3 Fastställande av dagordning. Dagordning fastställs med tillägg av punkt under 
övrigt om Frederik Treschows bortgång. 

4 Val av sekreterare och justeringsman: 
Emil Grönkvist väljs till sekreterare. 
Agne Andersson välj till justerare. 

5 Föregående protokoll: Henric redogör för föregående styrelsemötesprotokoll 
daterat 2024-12-03. 

6 Laget runt vad händer i avrinningsområdet? 
Jonathan Wolmer uppger att där finns lite LONA-ansökningar på åtgärder i 
Vilshultsån. 
Marie Eriksson vill gärna ha in lite uppgifter om torrläggning i våra vattendrag 
kring Skräbeåns avrinningsområde. Hon skickar mejl med mer info. 

Emil Grönkvist uppger att en del LONA-ansökningar för att anlägga våtmarker i 
trakterna kring Lönsboda har skickats in. 
Den 20: januari hade Agne Andersson och Annelie Worgard möte med 
fiskevårdsföreningar i Osby trakten om hur och vilka fiske- och vattenvårdande 

insatser som fiskevårdsföreningarna kan jobba med. 
De 10:e februari kommer Samverkan för Hanöbukten ha ett möte om hur kris 
kan bli till kraft, Oljeutsläppet och bygdens kraft – en kväll om samverkan. Detta 
äger rum i Hörvik-Krokås Bygdegård. 

Foto: Brodde Almer 
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7 Faktura från Osby kommun: 

Fakturan från Osby kommun gällande verksamhetsstöd och sekreterartjänst 
diskuterades. 

• Vad göra? Efter att styrelsen konfererat riktighet och rimlighet kring
fakturan så beslutade styrelsen att fakturan skulle betalas utan
invändningar.

• Framtida avtal (Osbykommun). Styrelsen konfererade ärendet efter
kännedom, rådets behov, tidsaspekten och ekonomi. Styrelsen beslutade
därefter att låta Emil Grönkvist från Osby kommun att sitta kvar som

sekreterare och verksamhetsstöd under tiden fram till årsmötet i maj
månad. Ersättningsnivån sätts till motsvarande 10% av Emils tjänst
under ovan nämnda period (fram till årsmötet).

8 Beredningsgrupp: 
Beredningsgruppens uppgift i rådet diskuterades och en presentation om 
gruppens funktion gavs för att tydliggöra detta för nya styrelsemedlemmar. I 

korthet kan man säga att beredningsgruppen ska bereda ärenden för styrelsen 
och driva rådet enligt arbetsplanen. 

Idag representeras gruppen av Emil Grönkvist från Osby kommun, Karoline 
Mattsson från Olofströms kommun och Ulrika Hedlund från Kristianstads 
kommun. Representant från både Bromölla och Östra Göinge kommuner saknas i 
dagsläget. Emil är sammankallande i beredningsgruppen. 

9 Vattenvårdsplan: 

Annelie och Henric tipsade om ett sätt som Kävlingeåns vattenråd har jobbat 
med. Styrelsen tyckte det var intressant och inspirerande. 

Styrelsen vidareutvecklade frågan vattenvårdsplan och kom fram till att detta bör 
beredningsgruppen arbeta mer med. Ex kan varje kommunrepresentant redovisa  
sin vattenförvaltningsplan i bererdningsgruppen. 

Ulrika H tillägger att de resultat som finns i vattenvårdskommitten bör tas med I 
detta arbete. 

Marie Eriksson informerar om åtgärdsprogam för södra Östersjön och att det där 
finns krav på kommunerna för 2027. 

Styrelsen beslutar att beredningsgruppen arbetar vidare med detta. Emil 
sammankallar. 

10 Yttrande: Regional vattenförsörjningsplan på remiss. 
Styrelsen vill påpeka att planen har stora brister som vi bör belysa. Ex frågan om 
bevattning från grundvattenreservoarer, Problematiken och riskerna med 

brunifieringen, grundvattenreserven runt Ivösjö, basfödet och tillgången på 
vatten. 

Henric arbetar vidare med detta och skickar ut ett förslag till styrelsen att svara 
på. Han skickar sedan in ett svar ifrån rådet. 

11 Yttrande: Vattenmyndighetens Samråd om viktiga (väsentliga) vattenfrågor kring 
Södra Östersjö området: 

Ulrika H påpekar hur viktigt det är att man tittar vidare på brunifieringen. Detta 
samråd och remiss är lite annorlunda men inte desto mer viktigt. 

I vårt svar bör vi se det från Skräbeåns perspektiv. 

Även detta bör bererdningsgruppen arbeta vidare med och under onsdagen den 5 
februari kommer Emil och Ulrika att delta i SKR:s samråd om detta. Efter detta 
så vet vi mer och kan då jobba vidare. 



12 Årsmöte: 

Nytt förslag är 30 maj på Bäckaskogsslott. 
Beslut på nästa styrelsemöte den 26/3. 

Inför årsmötet och till nästa styrelsemöte ska en verksamhetsberättelse, budget 
och ekonomisk redovisning göras. 

Styrelsen diskuterade nytt folk till styrelsen och lämnar med varm hand över 
arbetet till valberedningen. 

Styrelsen beslutar att medlemsavgiften för privata efterskänks för 2024 på grund 
av svårigheter med fakturering via Bromölla kommun. 

13 Hanöbuktsveckan: Annelie W lägger fram ett förslag till nästa möte och Agne A 
och Emil G är behjälpliga i detta arbete. 

14 Uppdatering kring ekonomi och bankkonton: 

För att rådet ska kunna bryta ut ekonomin ur Bromölla kommun behöver 
Bromölla kommun flytta över de pengar som finns till förfogande för Skräbeåns 
vattenråd till rådets egna bankkonto. Detta måste dock föregås av ett beslut ifrån 
styrelsen om att så ska ske för att godkännas av Bromölla kommun. 
Bromölla föreslår följande lydelse: 

Skräbeåns Vattenråd godtar att Bromölla kommun överför medel ca (xxx kr) 
(minus Osbyfakturan) per 2025-0xxx från Bromölla kommun. Medel sätts in på 
(bank och kontonummer). 

Styrelsen diskuterade ovanstående förslag med korrigering av lydelsen till 
följande text: 
Skräbeåns Vattenråd godtar att Bromölla kommun överför medel  från 
Bromölla kommun. Medel sätts in på föreningens bankkonto (se nedan). 
Senast 30 dagar från detta protokolls justeringsdatum. 

Vårt bankkonto:  

Datum för nästa möte: 
Styrelsemöte Onsdagen 26/3 2025 på rådhuset i Kristianstad kl 14:00 
Årsmöte: Förslag 30 maj på Bäckaskogsslott 

15 Övriga frågor: 

På grund av Frederik Treschows tragiska bortgång beslutar styrelsen att avsätta 
1000kr till minne av Frederiks långvariga engagemang i Skräbeåns vattenråd. 
Agne A bevakar och ombesörjer detta tillsammans med kassören. 

16 Mötets avslut: 
Ordförande Henric tackar för visat intresse och avslutar mötet. 

Mötet Justerande. Datum, Ort (Agne Andersson):_____________________________ 

Adjungerad Sekreterare. Datum Ort (Emil Grönkvist):_________________________ 

Ordförande. Datum, Ort (Henric Djerf):_____________________________________ 




